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ROMÂNIA 
JUDEȚUL ARGEȘ 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI CURTEA DE ARGEȘ 

 

 
 

 

La sedinta ordinara din data de 21 decembrie 2023, ora 15,00, desfasurata la sediul Primariei Municipiului Curtea de Arges si convocata in baza 
Dispozitiei Primarului nr. 1282/15.12.2023 au fost prezenti urmatorii consilieri locali: Andrei Ionuț, Badea Florian, Bădescu Nicolae Răzvan, Bucur Ovidiu 
Dumitru, Deaconu Marius, Drăgăneci Mihai Bogdan, Dumitrache Maria, Dumitrache Ștefan, Georgescu Doru, Lica Emanoil Gheorghe, Marina Ionuț Bogdănel, 
Marinescu Ion Mădălin, Moisescu Marius Octavian, Petrescu Daniel, Popescu Silviu, Răduțu Babeț Ana, Stancu Alexandra-Loredana, Șerban Ion, Tița 
Nicolae Cătalin.  

Nu au fost consilieri absenti. 
Au participat la sedinta si la vot on-line domnii consilieri: Popescu Silviu, Stancu Alexandra-Loredana. Domnul Badescu Nicolae Razvan a intarziat 

si a participat la sedinta on-line, iar incepand cu punctul nr. 3 al ordinii de zi a fost prezent in sala de sedinte. 
Domnul Primar anunta ca retrage punctul nr. 7 (PROIECT DE HOTARARE privind reorganizarea structurilor funcționale și aprobarea organigramei, 

statului de funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare ale Spitalului Municipal Curtea de Argeș, ca urmare a aplicării prevederilor Legii nr. 
296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea sustenabilității financiare a României pe termen lung). De asemenea precizeaza ca s-a 
suplimentat ordinea de zi cu ultimele doua proiecte de hotarare. 

Presedinta de sedinta, doamna Radutu Babet Ana, supune la vot ordine de zi in noua forma, renumerotata,  care cuprinde:  
1. PROIECT DE HOTARARE  pentru conferirea unui număr de unsprezece Diplome de recunoștință  

- prezinta dl. Primar 
2. Aprobarea  procesului verbal  încheiat  în  ședinta  extraordinară convocată de îndată în data de 13.12.2023 
3. PROIECT DE HOTARARE privind stabilirea impozitelor și taxelor locale pentru anul 2024 

- prezinta dl. Primar 
4. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal şi a Regulamentului local de urbanism aferent pentru modificare profil functional și 
stabilire reglementări urbanistice în vederea realizării investiției “CONSTRUIRE SPĂLĂTORIE AUTO ECOLOGICĂ, ÎMPREJMUIRE ȘI UTILITĂȚI” situată în 
Județul Argeș, municipiul Curtea de Argeș, Str. Albești nr. 36A, Nr. Cad./Nr. CF 87558, suprafață imobil 626,00mp   

- prezinta dl. Primar 
5. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal şi a Regulamentului local de urbanism aferent pentru modificare profil funcțional și 
stabilire reglementări urbanistice în vederea realizării investiției “DEPOZIT DEȘEURI ȘI MATERIALE REFOLOSIBILE REZULTATE ÎN URMA 
RETEHNOLOGIZĂRII AHE VIDRARU” situată în Județul Argeș, municipiul Curtea de Argeș, Str. Mihai Eminescu, FN, Nr. Cad./Nr. CF 82123, suprafață imobil 
8240,00mp   

- prezinta dl. Primar 
6.PROIECT DE HOTARARE privind mandatarea reprezentanților Municipiului Curtea de Argeș în Adunarea generală a societăților în care Municipiului Curtea 
de Argeș are calitatea de asociat sau acționar, pentru a lua măsurile legale ce se impun în vederea ducerii la îndeplinire a prevederilor Legii nr. 296/2023 

- prezinta dl. Primar 
7. PROIECT DE HOTARARE privind modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local Curtea de Argeş nr. 71/1999 privind însușirea Inventarului bunurilor 
care alcătuiesc domeniul public al municipiului Curtea de Argeş  

- prezinta dl. Primar 
8.PROIECT DE HOTARARE privind rectificarea bugetului local  si a bugetului institutiilor finantate integral sau partial din venituri proprii pe anul 2023 

- prezinta dl. Primar 
9. PROIECT DE HOTARARE pentru prorogarea termenelor de aplicare a prevederilor H.C.L. nr. 144/2023 privind reorganizarea primăriei și a instituțiilor 
publice locale cu personalitate juridică aflate în subordinea consiliului local, precum și aprobarea organigramelor, statelor de funcții și a regulamentelor de 
organizare și funcționare, în baza Legii nr. 296/2023 și a O.U.G. nr. 57/2019 – Codul administrativ 

- prezinta dl. Primar 
Ordinea de zi este aprobata cu 19 voturi „Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 1: PROIECT DE HOTARARE  pentru conferirea unui număr de unsprezece Diplome de recunoștință 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Presedinta de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
Urmeaza momentul festiv in care se confera Diplomele de recunostinta si cate un buchet de flori celor unsprezece familii precizate in hotarare. 
Se trece la punctul nr. 2: Aprobarea  procesului verbal  încheiat  în  ședinta  extraordinară convocată de îndată în data de 13.12.2023 
Doamna Janina Zarioiu, secretarul general al municipiului, supune la vot procesul verbal al sedintei extraordinare convocată de îndată în data de 

13.12.2023. Este aprobat cu  19 voturi „Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 3: PROIECT DE HOTARARE privind stabilirea impozitelor și taxelor locale pentru anul 2024 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul, precizand ca la acest proiect a facut un amendament. 
A intrat domnul Badescu Razvan, incepand de la acest punct a fost prezent in sala de sedinte. 
Nu sunt discutii. Presedinta de sedinta supune la vot amendamentul. Este aprobat cu  19 voturi “Pentru”. Supune apoi la vot proiectul de hotarare 

cu amendamentul aprobat. Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 4: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal şi a Regulamentului local de urbanism aferent 

pentru modificare profil functional și stabilire reglementări urbanistice în vederea realizării investiției “CONSTRUIRE SPĂLĂTORIE AUTO ECOLOGICĂ, 
ÎMPREJMUIRE ȘI UTILITĂȚI” situată în Județul Argeș, municipiul Curtea de Argeș, Str. Albești nr. 36A, Nr. Cad./Nr. CF 87558, suprafață imobil 626,00mp.   

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Petrescu Daniel doreste ca aceste PUZ-uri sa apara la toate constructiile, pentru ca sunt constructii care nu sunt chiar mici si care nu au 

PUZ.   
La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu  19 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 5: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal şi a Regulamentului local de urbanism aferent 

pentru modificare profil funcțional și stabilire reglementări urbanistice în vederea realizării investiției “DEPOZIT DEȘEURI ȘI MATERIALE REFOLOSIBILE 

PROCES VERBAL 
Incheiat in sedinta ordinara a Consiliului Local     

 din data de 21 decembrie 2023 
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REZULTATE ÎN URMA RETEHNOLOGIZĂRII AHE VIDRARU” situată în Județul Argeș, municipiul Curtea de Argeș, Str. Mihai Eminescu, FN, Nr. Cad./Nr. CF 
82123, suprafață imobil 8240,00mp. 

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Andrei Ionut anunta ca nu va participa la vot la acest punct. 
Nu sunt discutii. Presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare prezentat. Este aprobat cu 18 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 6: PROIECT DE HOTARARE privind mandatarea reprezentanților Municipiului Curtea de Argeș în Adunarea generală a 

societăților în care Municipiului Curtea de Argeș are calitatea de asociat sau acționar, pentru a lua măsurile legale ce se impun în vederea ducerii la 
îndeplinire a prevederilor Legii nr. 296/2023. 

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul, precizand ca la acest proiect a facut un amendament referitor la prevederile art. LXIX 
din O.U.G. nr. 115/2023. 

Domnul Serban Ion anunta ca nu va participa la vot la acest punct. 
Nu sunt discutii. Presedinta de sedinta supune la vot amendamentul. Este aprobat cu  18 voturi “Pentru”. Supune apoi la vot proiectul de hotarare 

cu amendamentul aprobat. Este aprobat cu 18 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 7: PROIECT DE HOTARARE privind modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local Curtea de Argeş nr. 71/1999 privind 

însușirea Inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al municipiului Curtea de Argeş.  
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Serban Ion arata ca este vorba de valorile si terenurile gasite in plus fata de ce a fost inregistrat in 2008, 2009. Apreciaza ca a inceput sa 

se faca aceasta inventariere si trebuie continuata. Este de parere ca atunci cand se incepe o strada, sa se si definitiveze. Sunt multi care au ingradit 
proprietatea publica si au bagat-o in curtile lor. Intelege ca este o munca foarte grea si care necesita fonduri pentru aceste cadastre, dar trebuie facuta. 

Domnul Petrescu Daniel spune ca sunt strazi unde oamenii s-au bagat si au acaparat din domeniul public. Da exemplu strada Unirii unde este o 
casa si unde au facut gardul pe trotuar. Acolo nu mai este trotuar. 

Domnul Primar precizeaza ca acolo au fost niste scandaluri si din cate stie pana acolo au in proprietate, pana acolo s-au dus cu cadastrul. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca dumnealui nu poate sa conceapa asa ceva, sa fie o strada unde un proprietar ocupa trotuarul pentru ca are in 

cadastru. Cadastrul acela s-a facut in baza unor semnaturi. Aceeasi problema este si pe strada 1 Decembrie, proprietatile sunt pana in bordura. 
Domnul Marina Bogdan spune ca a solicitat o copie a inventarului. Multumeste pentru promptitudine, dar nu a fost complet si presupune ca 

documentele exista si probabil trebuie doar digitalizate. Roaga ca documentele care se trimit catre consilieri sa fie lizibile. Precizeaza ca unele nu se vad bine 
si posibil ca problema sa fie din scanare sau din cauza documentelor sursa. Da exemplu un plan de amplasament si delimitare aferent strazii Mesterul Manole 
care nu se vede. 

Domnul Primar precizeaza ca sunt multe documente foarte vechi. 
La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu  19 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 8: PROIECT DE HOTARARE privind rectificarea bugetului local  si a bugetului institutiilor finantate integral sau partial din 

venituri proprii pe anul 2023. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. Precizeaza ca este vorba de banii pentru abonamente  si pentru persoanele cu 

dizabilitati. 
Domnul Petrescu Daniel ar dori ca la inceputul anului viitor sa le fie prezentate toate lucrarile finalizate anul acesta, impreuna cu procesele verbale 

de receptie. 
La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu  19 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 9: PROIECT DE HOTARARE pentru prorogarea termenelor de aplicare a prevederilor H.C.L. nr. 144/2023 privind 

reorganizarea primăriei și a instituțiilor publice locale cu personalitate juridică aflate în subordinea consiliului local, precum și aprobarea organigramelor, 
statelor de funcții și a regulamentelor de organizare și funcționare, în baza Legii nr. 296/2023 și a O.U.G. nr. 57/2019 – Codul administrativ. 

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Serban Ion intreaba ce se intampla cu hotararea de data trecuta cu organigramele.   
Domnul Viceprimar precizeaza ca se proroga. 
Domnul Serban Ion intreaba daca ramane organigrama veche. 
Domnul Viceprimar precizeaza ca se proroga termenul de aplicare, hotararea ramane in vigoare. 
Domnul Petrescu Daniel doreste sa i se spuna cum a fost posibil ca in organigrama de la SPPTO, la maturatori si taxatori sa scrie ocupat si sa nu 

fie scrise numele. La urma a existat un concurs.  
Presedinta de sedinta crede ca este vorba de statul de functii si nu de organigrama. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca in urma concursului s-a desfiintat un post de maturator si un post de casier. “Referitor la ce s-a intamplat au 

aparut tot cinci casieri. Ce s-a intamplat, ca unul am inteles ca a trecut concursul.” 
Domnul Savu Dorin, sef birou Resurse umane, arata ca reorganizarea serviciului public a presupus testarea salariatilor in perioada de dupa 

aprobarea organigramei. Nu se puteau trece numele salariatilor inainte de a fi testati. Nu stiau la acel moment, cand s-a aprobat organigrama, care persoane 
vor fi disponibilizate si din acest motiv s-au trecut toate posturile fara nume.  

Domnul Petrescu Daniel spune ca nu este posibil sa se desfiinteze un post de contabil si “sa spunem ca venim fara concurs cu el si-l bagam 
casier”. 

Domnul Viceprimar arata ca deocamdata se proroga termenul. 
Domnul Serban Ion spune ca problema esta ca in acea organigrama toate entitatile publice si-au trecut numele. 
Domnul Viceprimar precizeaza ca aici nu se stia cine ramane. 
Domnul Petrescu Daniel spune: “Spuneti ca pe contabilul sef, in loc sa-i desfiintati postul, l-ati bagat casier si ati dat un casier afara fara concurs.” 
Domnul Georgescu Doru arata ca reorganizarea institutiilor este un proces foarte difícil. Ceea ce s-a intamplat la noi este un lucru minor pe langa 

ce s-a intamplat in tara, in toate orasele mari. Considera ca de aceea a aparut Ordonanta nr. 115/2023 care a prorogat teremnele cu sase luni. Au avut discutii 
in comisie si l-au chemat pe domnul Savu, pentru ca si la dumnealor la comisie vin zvonuri din toate partile.  De aceea considera ca trebuie ascultate toate 
partile si trebuie verificata si situatia reala. In continuare spune ca anul viitor spera sa fie un an bun pentru acest consiliu local cat si pentru cetateni. Arata ca a 
vorbit la acest punct pentru ca a asteptat inscrierea la punctul diverse. 

Presedinta de sedinta isi cere scuze, dar voia sa faca inscrieri dupa ce terminau cu acest punct. 
La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu  19 voturi “Pentru”. 
Se fac inscrieri pentru punctul Diverse. Se inscriu urmatorii consilieri: Serban Ion, Marina Ionut Bogdanel, Petrescu Daniel, Georgescu Doru. 
Domnul Serban Ion spune ca Guvernul a luat masura ca aceste cheltuieli sa mearga in continuare ca si pana acum. Dumnealui este intreprinzator 

din anul 1992 si vrea sa atraga atentia ca situatia este foarte grava si va fi foarte grava anul care vine. In administratia publica nu este o reforma totala, nu 
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sunt evaluari ale personalului, se incearca digitalizarea si ar trebui ca numarul de persoane sa fie mai mic, insa a crescut numarul de functionari publici in 
Romania si toate aceste lucruri au ramas in carca mediului de afaceri, dumnealor li s-a pus sacul in spate. Crede ca propunerile trebuie sa mai plece si de jos 
in sus, pentru ca acolo sus sunt niste politruci care nu stiu ce inseamna munca. 

Domnul Marina Bogdan doreste niste lamuriri cu privire la ceea ce s-a intamplat la Centrul de Cultura si Arte. 
Domnul Primar precizeaza ca nu a organizat dumnealui evenimentul, nu a primit nicio invitatie, nu a distribuit nicio invitatie, cel mai bine ii poate 

lamuri managerul Centrului de Cultura si Arte. 
Domnul Silviu Gherman arata ca evenimentul a fost organizat de dumnealui si de institutia pe care o conduce. Multi stiu ca a copilarit cu doamna 

Alina Gorghiu si ca o cunoaste de peste 40 de ani. S-au intalnit intr-o zi la o cafea si i-a spus ce vrea sa faca si anume ca doreste ca in cadrul festivalului sa 
organizeze aceasta actiune. Dumneaei a vorbit la Bucuresti la Madrigal si au dat un raspuns ca sunt de acord sa vina singuri intr-un spectacol pe 22 
decembrie. Aceasta a fost toata discutia. Cei de la Madrigal au facut singuri afisele si invitatiile, pe afis apare numele institutiei - Centrul de Cultura si Arte 
“George Topirceanu”, numele festivalului pe care dumnealor il organizeaza si se precizeaza ca invitatiile se pot ridica de la Centrul de Cultura. Domnul 
Petrescu a luat invitatiile de la Bucuresti urmand sa le aduca institutiei. I-a dat intr-o seara un mesaj ca este in Bucuresti si ca urmeaza sa vina in week-end la 
Curtea de Arges cu ele, dar nu a adus absolut nicio invitatie si a aflat ca pe toate le-a impartit la partid.  

Precizeaza ca au avut zeci, sute de oameni la usa institutiei care doreau invitatii, dar nu au avut de unde sa le dea. Dumnealui in calitate de 
manager nu putea sa trimita oamenii la un partid politic. Considera ca nu trebuiau implicate partide politice in niciun fel, pentru ca a fost o discutie amicala 
intre doi oameni care se cunosc de multa vreme. Nu trebuia sa ia acele invitatii si sa le imparta, corect era sa vina cu ele la Centrul de Cultura si toata lumea 
ar fi primit invitatii. A avut  peste 1.100 de cereri de invitatii. 

Domnul Serban Ion il intreaba daca a primit invitatii. 
Domnul Silviu Gherman precizeaza ca a primit cu o zi inainte 39 de invitatii din 380. 
Domnul Deaconu Marius arata ca astazi de dimineata s-a zvonit ca domnul Primar s-a zgarcit sa dea 10 milioane Corului Madrigal si din aceasta 

cauza s-a anulat spectacolul. Erau tot surse politice si se bucura ca acum s-a lamurit problema. 
Domnul Primar il intreaba pe domnul Marinescu Madalin de unde stie ca nu mai vine corul. 
Domnul Marinescu Madalin spune ca dumnealui nu crede ca vor mai veni. Spune ca pentru absolut toti consilierii exista invitatii si ca domnului 

Gherman i-au dat 80 de invitatii nu 39. Spune: “Ati pangarit pe Liviu Nicolae ca a vandut invitatii pe bautura. Sa va fie rusine, si cu ocazia asta public va spun, 
pentru ca ati ratat un eveniment de exceptie pentru oras.”  

Domnul Moisescu Marius Octavian precizeaza ca dumnealui nu a primit nicio invitatie. 
Domnul Viceprimar il  intreaba pe domnul Marinescu Madalin in ce calitatea au dat dumnealor invitatiile. Invitatiile trebuiau date de institutia de 

cultura si in niciun caz de un partid politic. 
Doamna Dumitrache Maria spune ca cetatenii au fost anuntati ca se tine spectacolul la Biserica Domneasca. 
Domnul Primar o intreaba cine i-a anuntat. 
Domnul Marinescu Madalin il  intreaba pe domnul Gherman daca a primit o cerere pentru inchirierea salii. 
Domnul Silviu Gherman ii precizeaza ca s-a amanat concertul, nu evenimentul. 
Presedinta de sedinta roaga sa se incheie discutiile pe aceasta tema, nu au fost inscrisi la Diverse. 
Domnul Marian Bogdan arata ca este o situatie sociala, pe care a discutat-o cu domnul Primar si cu doamna de la DAS,  in legatura cu o familia ce 

are o casa destul de darapanata si care ar avea nevoie de ceva ajutor in perioada aceasta. Intreaba daca exista ceva noutati. 
Domnul Primar spune ca este o doamna care a colectat bani pentru un container. Familia respectiva nu vrea sa paraseasca locatia. 
Domnul Marian Bogdan a inteles ca acum nu se poate face nicio investitie si intreaba daca se poate face anul viitor. Crede ca ar fi util pentru 

comunitate, ca primaria sa aiba la dispozitie un container.  
Domnul Primar spune ca vor discuta la buget. Considera ca nu este rau sa existe 2 containere pentru interventii.  
Domnul Petrescu Daniel afirma ca a trait sa o vada si pe asta, sa vada orgolii politice intre partidele aflate la guvernare. Pentru ca este ultima 

sedinta din acest an, le ureaza tuturor “La multi ani!”, sanatate, liniste in case si tot ce isi doresc. 
Domnul Georgescu Doru spune ca dumnealui face parte din Biroul Permanent Local al PNL si aceasta problema discutata aici nu s-a discutat in 

Biroul Permanent Local. Considera ca aceste dispute nu isi au rostul, mai sunt  niste prioritati. Arata ca vor incepe petardele si are rugamintea catre domnul 
Primar sa atentioneze Politia, Jandarmeria sa intensifice actiunile prin cartiere. Sa se ia legatura cu Asociatiile de locatari si acestia sa afiseze ce se intampla 
daca un copil foloseste petarde. De asemenea spune ca in anumite zone mai sunt niste gropi si da exemplu zona pietei. Mai arata ca fiecare angajat  trebuie 
sa faca un raport de activitate in primul trimestru al anului viitor. 

La finalul sedintei domnul Primar ureaza tuturor “La multi ani, multa sanatate si sarbatori fericite!”  
 
 

 
                       Presedinte de sedinta                                                                              Secretar general al municipiului 

                                         RADUTU-BABET ANA                                                            ISABEL JANINA ZARIOIU 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Curtea de Arges – 21.12.2023 

 

 


